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Protokół Nr ORN.0012.3.5.2017 
posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej,  

Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 27 czerwca 2017 r. 
 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 5 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Karolina Kuskowska. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

 Burmistrz – Wacław Olszewski,  

 Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Działalności Gospodarczej – 

Ewa Zalewska-Drozd, 

 Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski, 

 oraz osoby zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił jego porządek:  

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Sprawy wniesione.  

3. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku obrad komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja (obecnych 3 członków) jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

oddał głos przybyłym na posiedzenie pracownikom Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Olecku. 

 

Pracownik socjalny MOPS - Iwona Saulewicz 

oznajmiła, że celem dzisiejszej wizyty jest przybliżenie radnym ich pracy oraz problemów. 

Pracownicy mają coraz więcej obowiązków i skomplikowanych spraw, a wynagrodzenie „stoi 

w miejscu” i o tym chciałyby głównie rozmawiać. Na jednego pracownika socjalnego 

przypada 2181 mieszkańców, a powinno przypadać 2000. Brakuje zatem jednego pracownika 

socjalnego. Ponadto, w ośrodku jest zatrudniony tylko jeden asystent rodziny. Przekazała 

członkom komisji do wglądu materiały dotyczące specyfiki pracy w ośrodku. 

 

Pracownik socjalny MOPS – Elżbieta Chomicz 

uzupełniła, że zgodnie z wymogami ustawowymi powinno być zatrudnionych co najmniej 

dwóch asystentów rodziny. Pracownicy ośrodka czują się niedocenieni, a są przecież buforem 

spraw społecznych i starają się jak najlepiej służyć mieszkańcom. Jako pracownik z 30-letnim 

stażem może powiedzieć, że z roku na rok prowadzonych spraw, problemów w rodzinach jest 

więcej. Są one skomplikowane i często trudno stwierdzić, od czego w ogóle zacząć, do kogo 

się zwrócić.  
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Pracownik socjalny MOPS - Iwona Saulewicz 

dodała, że pracownicy MOPS mają często do czynienia z osobami, które opuszczają areszty, 

zakłady karne, a także z osobami chorymi psychicznie, z którymi na co dzień człowiek nie 

chce mieć kontaktu, a one tym wszystkim osobom pomagają. Problemów, z którymi 

pracownicy się borykają jest masa. Zostały one uszczegółowione w przekazanym materiale. 

 

Pracownik MOPS – Urszula Hanc 

poinformowała, że dużym problemem są również warunki pracy. Budynek, w którym mieści 

się ośrodek nie był od 10 lat remontowany, jest wilgoć i grzyb. kolejną sprawą jest brak 

możliwości awansu. 

 

Pracownik socjalny MOPS - Iwona Saulewicz 

wyjaśniła, że koleżanki z 13-letnim stażem pracy nadal są referentami. Na temat awansu, 

zmian zgodnych z regulaminem rozmawiały z panią kierownik, ale ich uwagi nie zostały 

wzięte pod uwagę. 

 

Kierownik Wydziału SOG UM – Ewa Zalewska-Drozd 

wyjaśniła, że praca pracowników MOPS nie jest na pewno łatwa. Jest to praca trudna  

i w terenie. Pani kierownik MOPS w grudniu 2015 r. zwróciła się z prośbą do Burmistrza 

Olecka o rozważenie możliwości zwiększenia środków finansowych na wynagrodzenia  

w 2016 r. pracownikom MOPS. W miesiącu kwietniu 2016 r. po analizie wykonania budżetu 

MOPS za okres czterech miesięcy 2016 r. oraz planu na cały rok i ewentualnych wydatków 

przewidzianych do końca roku okazało się, że są wolne środki finansowe, które można 

przeznaczyć na podwyżkę wynagrodzenia pracownikom ośrodka. Na jej wniosek Burmistrz 

Olecka wyraził zgodę na przesunięcie wolnych środków finansowych w budżecie jednostki,  

z przeznaczeniem na zwiększenie wynagrodzeń. Podwyżki były znaczące. Pracownik 

socjalny z 20 letnim stażem pracy otrzymał podwyżkę w kwocie 520 zł. Jeśli chodzi  

o warunki lokalowe zarządca nieruchomości wyszacuje koszty niezbędnych remontów.  

Do wymiany na pewno są podłogi i drzwi oraz część instalacji elektrycznej. Niezbędne jest 

również malowanie ścian. 

 

Pracownik socjalny MOPS – Elżbieta Chomicz 

stwierdziła, że w ośrodku niezbędna jest winda na potrzeby osób niepełnosprawnych  

i starszych. Ponadto zbyt wąski i stwarzający ewentualne niebezpieczeństwo np. w razie 

pożaru jest korytarz, gdzie mieszkańcy oczekują na wypłatę zasiłków. 

 

Pracownik socjalny MOPS - Iwona Saulewicz 

dodała, że Radny Juchniewicz zapytał je ostatnio, czy pracownicy MOPS mają możliwość 

dokształcania się. Sytuacja wygląda tak, że pracownicy nie mają własnych środków, aby 

podjąć np. studia podyplomowe. Jeśli chodzi o szkolenia, pracownicy biorą udział średnio  

w jednym szkoleniu na rok. Biorąc pod uwagę, że problemy są różne i ciągle narastają nie jest 

to sytuacja komfortowa. 

 

Kierownik Wydziału SOG UM – Ewa Zalewska-Drozd 

poinformowała, że w tej chwili został ogłoszony nabór na stanowisko kierownika MOPS, 

ponieważ dotychczasowy kierownik z dniem 27 lipca 2017 r. przechodzi na emeryturę. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

zapytał, czego panie oczekują od Rady Miejskiej. 

 

Pracownik socjalny MOPS – Elżbieta Chomicz 

odpowiedziała, że poparcia. 
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Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

oznajmił, że Burmistrz obiecał pochylić się nad sytuacją pracowników MOPS i na pewno 

sprawdzi, jakie są możliwości. Podziękował paniom za przybycie. Zapewnił, że również radni 

będą przedstawione sprawy pilotować i postarają się pomóc.  

 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2017 – 2019; 
 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że na sesji w piątek zgłosi wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2017 – 2019 

w związku z obecnie ogłoszonym naborem na stanowisko kierownika Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej oraz uwagami Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu  

i Rekreacji. Nowo wybrany kierownik przedłoży we wrześniu swoją propozycję programu. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja nie opiniowała projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2017 – 2019. 

 

b) ustalenia wysokości wynagrodzenia za pracę Burmistrzowi Olecka; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w związku wygaszeniem mu mandatu burmistrza oraz przeprowadzonymi 

przedterminowymi wyborami należy podjąć nową uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

wynagrodzenia za pracę Burmistrzowi Olecka. Wynagrodzenie zostało ustalone na 

dotychczasowym poziomie. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości wynagrodzenia za pracę Burmistrzowi Olecka. 

 

c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Olecku w rejonie ulic: 

Wojska Polskiego, Słonecznej i 11 Listopada; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że Rada Miejska w Olecku w dniu 23 czerwca 2016 roku podjęła uchwałę  

intencyjną w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, aby uporządkować tereny w obrębie ulic: Wojska Polskiego, Słonecznej  

i 11 Listopada. Nie wszystkie uwagi przedsiębiorców zostały spełnione, gdyż nie współgrały 

ze studium. Na podstawie załącznika graficznego omówił przeznaczenie terenów objętych 

planem. Jeśli członkowie Komisji chcą zadać szczegółowe pytania, to do ich dyspozycji 

w Wydziale Budownictwa, Inwestycji i Planowania jest projektant planu. 

 

Wiceprzewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy została ustalona wysokość budynku planowanego przy ul. Słonecznej. 
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Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że ten teren nie jest objęty mpzp. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 3 głosach za i 2 głosach wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Olecku  

w rejonie ulic: Wojska Polskiego, Słonecznej i 11 Listopada. 

 

d) zmiany nazwy ulicy w mieście Olecko – dot. ul. Armii Ludowej; 

 

e) zmiany nazwy ulicy w mieście Olecko – dot. ul. Bohaterów Białostocczyzny; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że w Olecku są trzy nazwy ulic propagujące komunizm: Armii Ludowej, Bohaterów 

Białostocczyzny i Mereckiego, które do końca września br. należy zmienić. Obecnie 

zakończono procedowanie odnośnie dwóch ulic: Armii Ludowej i Bohaterów 

Białostocczyzny i przygotowano projekty uchwał, z tym, że autopoprawką nowe nazwy ulic 

zostaną uzupełnione o imiona. Nazwa ulicy „Armii Ludowej” zostanie zmieniona na 

„Czesława Miłosza”, a „Bohaterów Białostocczyzny” na „Stanisława Lema”. W sprawie ulicy 

Mereckiego do mieszkańców wysłano ankiety. Zgodnie z ankietami, które do tej pory 

wpłynęły do urzędu wynika, że największą liczbę głosów otrzymała nazwa „Janusza 

Korczaka”. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinie Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z autopoprawką w sprawie 

zmiany nazwy ulicy w mieście Olecko - dot. ul. Armii Ludowej. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z autopoprawką w sprawie 

zmiany nazwy ulicy w mieście Olecko – dot. ul. Bohaterów Białostocczyzny. 

 

f) udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura 

Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że Biuro Regionalne Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli 

zostało utworzone w listopadzie 2003 r. Budżet biura finansowany jest przez samorząd 

regionu oraz powiaty i gminy z terenu województwa warmińsko-mazurskiego. Podstawowym 

celem działania biura jest ochrona interesów regionu Warmii i Mazur w instytucjach UE, 

promocja regionu oraz działanie na rzecz integracji regionu. Pomoc finansowa, zostanie 

udzielona w formie dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Olecko na 2017 rok  

i wyniesie 4050,00 zł. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli. 
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g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Przebudowa 

drogi Nr 1808N Sedranki – Łęgowo”; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że Powiat Olecki wraz z Gminą Olecko zawarli porozumienie w sprawie podjęcia 

współpracy dotyczącej kompleksowego rozwiązania problemów lokalnej infrastruktury 

drogowej na bazie realizacji zadania inwestycyjnego pod nazwą „Przebudowa drogi nr 1808N 

Sedranki – Łęgowo”. Przedmiotem porozumienia jest między innymi wspólne finansowanie 

przebudowy drogi powiatowej Nr 1808N. Zadanie realizowane jest ze środków PROW 2014-

2020 oraz środków własnych samorządów w udziale 50:50. Koszt robót drogowych 

współfinansowanych wynosi w 2017 r. –  1.211.162,35 zł: 

PROW 2014-2020 – 706.683,00 zł, 

Powiat Olecki – 252.239,68 zł, 

Gmina Olecko – 252.239,67 zł. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Przebudowa drogi Nr 1808N 

Sedranki – Łęgowo”. 

 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2017 - 2024, dokonuje się następujących zmian:  

 W załączniku Nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa”  

 w 2017 roku zwiększa się dochody ogółem o 1.079.853,24 zł, w tym dochody 

bieżące zwiększa się o 1.437.581,24 zł, w tym z tytułu dotacji na zadania bieżące  

o 1.253.815,24 zł, z tytułu podatków i opłat o 122.466,00 zł, z tytułu kar, 

odszkodowań i rozliczeń z lat ubiegłych o 61.300,00 zł, a dochody majątkowe 

zmniejsza się o 357.728,00 zł z tytułu dotacji celowych przeznaczonych na 

inwestycje; 

 w 2017 roku zwiększa się wydatki ogółem o 2.202.556,24 zł, w tym bieżące 

zwiększa się o 1.566.815,24 zł a majątkowe zwiększa się o 635.741,00 zł; 

 zmniejsza się nadwyżkę budżetu gminy o 1.122.703 zł, wprowadzając w tej samej 

wysokości po stronie przychodów wolne środki jako nadwyżkę środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikające z rozliczeń 

wyemitowanych papierów wartościowych, kredytów i pożyczek z lat ubiegłych. 

 W załączniku Nr 2 „Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2017 – 2021” 

wprowadza się zmiany:     

 na przedsięwzięciu pn. „Budowa drogi gminnej Sedranki - dr. wojewódzka nr 653” 

zmniejsza się łączne nakłady finansowe do kwoty 2.050.866 zł, w tym w 2017 r.  

- 1.993.917 zł; 

 przedsięwzięcie pn. „Przebudowa drogi gminnej w Łęgowie” planowane  

do realizacji w latach 2016 - 2017 przenosi się do realizacji jako jednoroczne  

w 2017 roku z planem - 196.283 zł; 

 na przedsięwzięciu pn. „Przebudowa drogi Szczecinki – Borawskie” zmniejsza się 

łączne nakłady finansowe do kwoty 498.738 zł, w tym w 2017 r. - 80.000 zł. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 



 6 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024. 

 

i) zmiany budżetu gminy na 2017 rok; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że dochody ogółem zmniejsza się o 172.962,00 zł, a wydatki ogółem zwiększa się  

o 949.741,00 zł.  

Omówił zmiany w planie dochodów: 

 W dz. 600 – Transport i łączność, zmniejsza się plan dochodów o 375.228 zł z tytułu: 

 dotacji celowej z tytułu pomocy finansowej z Powiatu Oleckiego na zadanie 

„Przebudowa drogi gminnej Sedranki – dr. wojewódzka nr 653” o 104.515 zł 

(dotacja po zmianie 498.143 zł), 

 dotacji celowej z tytułu pomocy finansowej z Powiatu Oleckiego na zadanie 

„Przebudowa drogi gminnej w Łęgowie” o 65.779 zł (dotacja po zmianie 93.221 

zł), 

 dotacji celowej z budżetu państwa na zadanie „Przebudowa drogi gminnej 

Sedranki – dr. wojewódzka nr 653” o 204.934 zł (dotacja po zmianie 976.749 zł  

w ramach Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 

2016-2019). 

 W dz. 750 – Administracja publiczna, zwiększa się plan dochodów ogółem o 51.300 zł 

z wpływów z kar wynikających z umów oraz dostosowuje się plany dochodów do 

klasyfikacji budżetowej po zmianach. 

 W dz. 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i innych jednostek, 

zwiększa się plan o 12.466 zł z tytułu wpływów z opłaty eksploatacyjnej. 

 W dz. 758 – Różne rozliczenia, zwiększa się plan o 10.000 zł z rozliczeń z lat 

ubiegłych i dostosowuje się plany do klasyfikacji budżetowej po zmianach. 

 W dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan o 1.000 zł z tytułu dotacji  

na realizację przez Gimnazjum Nr 2 w Olecku projektu w zakresie edukacji 

ekologicznej na podstawie umowy Nr 10/2017 z 13 kwietnia 2017 r. zawartej  

z Ełckim Stowarzyszeniem Ekologicznym działającym z upoważnienia WFOŚiGW  

w Olsztynie. 

 W dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, zwiększa się plan 

dochodów o 110.000 zł z tytułu wpływów z opłat za korzystanie ze środowiska. 

 W dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, zwiększa się plan dochodów 

o 17.500 zł z tytułu pozyskanej dotacji z Samorządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w ramach konkursu „Aktywna Wieś Warmii, Mazur i Powiśla” na 

realizację projektów pn.: 

 „Poprawa estetyki przestrzennej wsi poprzez oświetlenie i zagospodarowanie 

terenu przy placu zabaw i siłowni plenerowej w Lenartach” – w wysokości 10.000 

zł, 

 „Wiejskie Podwórko – zagospodarowanie Centrum wsi Gąski na cele rekreacyjno-

integracyjne” – w wysokości 7.500 zł. 

Omówił zmiany w planie wydatków: 

 W dz. 600 – Transport i łączność, zwiększa się plan o 151.787,00 zł, w tym: 

 w rozdz. 60016 – drogi publiczne gminne: 

 na zadaniu „Budowa drogi gminnej Sedranki – dr. wojewódzka nr 653” zmniejsza 

się plan o 409.449,00 zł, w tym finansowanie z budżetu państwa o 204.934,00 zł,  

z Powiatu Oleckiego o 104.515,00 zł, środki własne o 100.000,00 zł, 
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 na zadaniu „Przebudowa drogi gminnej w Łęgowie” zmniejsza się plan o 62.717,00 

zł, w tym finansowanie z Powiatu Oleckiego zmniejsza się o 65.779,00 zł, środki 

własne zwiększa się o 3.062 zł, 

 na zadaniu „Przebudowa drogi gminnej przy ul. Zana” zwiększa się plan  

o 67.453,00 zł, 

 na zadaniu „Przebudowa drogi Os. Dąbrowskie” zwiększa się plan o 300.000,00 zł, 

 wprowadza się zadanie „Przebudowa drogi Szczecinki – Borawskie” z planem  

na 2017 rok 80.000,00 zł na wykonanie rozpoczętej w 2008 roku drogi; 

 w rozdz. 60017 – drogi wewnętrzne: 

 wprowadza się zadanie „Budowa drogi Plewki” z planem 150.000,00 zł na 

wykonanie rozpoczętej w 2009 r. drogi, 

 wprowadza się zadanie „Modernizacja drogi dojazdowej na Os. Siejnik II”  

z planem 20.000,00 zł, na wykonanie nawierzchni z kostki betonowej, 

 zwiększa się plan wydatków bieżących o 6.500,00 zł z przeznaczeniem na remonty 

dróg wewnętrznych. 

 W dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, przenosi się plan wydatków z bieżących do 

majątkowych w wysokości 24.000,00 zł z przeznaczeniem na „modernizację lokali  

i budynków komunalnych” - na modernizację źródeł ciepła, instalacje ze źródłem 

gazowym w lokalach komunalnych. 

 W dz. 710 – Działalność usługowa, zwiększa się plan wydatków o 600,00 zł  

na zadaniu inwestycyjnym „Budowa oświetlenia na cmentarzu komunalnym II”. 

 W dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan wydatków o 311.000,00 zł,  

w tym: 

 w rozdz. 80101 – Szkoły podstawowe, zwiększa się plan o 310.000,00 zł  

z przeznaczeniem na dostosowanie szkół do reformy oświatowej, dostosowanie 

pomieszczeń dydaktycznych i sanitarnych do przyjęcia uczniów młodszych, zakup 

mebli i wyposażenia, pomocy dydaktycznych, adaptacja terenu na plac zabaw, 

dostosowanie ciągu komunikacyjnego dla młodszych dzieci, w tym w planach: 

 

Rozdz. § Nazwa rozdziału, paragrafu                                                                                                                               SP Nr 1 
Gimnazjum 

Nr 2 
SP Nr 3 

Zespół 

Szkół  

w Olecku 

SP Gąski 
Gimnazjum 

Kijewo 

80101   Szkoły podstawowe                    15 000,00 204 000,00 8 100,00 3 000,00 10 100,00 69 800,00 

  4210 

zakup materiałów i 

wyposażenia 10 000,00 93 000,00     3 100,00 11 800,00 

  4240 

zakup środków 

dydaktycznych 5 000,00 31 000,00 8 100,00 3 000,00 2 000,00 3 000,00 

  4270 zakup usług remontowych   80 000,00     5 000,00 55 000,00 

 

 zwiększa się plan wydatków w Gimnazjum Nr 2 w Olecku o 1.000,00 zł w rozdz. 

80110 § 4210 z przeznaczeniem na zakup stelażu do stałej wystawy fotograficznej 

w ramach projektu „Las – Kraina mlekiem i miodem płynąca”. 

 W dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, zwiększa się plan  

o 453.330,00 zł, w tym: 

 w rozdz. 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód: 

 na zadaniu „ Przebudowa kanału deszczowego przy ul. Rzeźnickiej” zwiększa się 

plan o 36.200,00 zł 

 w rozdz. 90004 – Utrzymanie zieleni: 

 wprowadza się zadanie „Zagospodarowanie skweru ul. Targowa – Kościuszki”  

z planem w wysokości 90.000,00 zł, 

 wprowadza się zadanie „Zagospodarowanie terenu przy Pl. Wolności 9 i 11 

Listopada 2” z planem w wysokości 70.000,00 zł, 
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 zwiększa się plan wydatków bieżących (§ 4300) o 6.000,00 zł z przeznaczeniem na 

wymianę i renowację kwietników betonowych przy budynku Pl. Wolności 26, 

 w rozdz. 90015 – Oświetlenie: 

 wprowadza się zadanie „Budowa oświetlenia ul. Grunwaldzka (projekt)” z planem 

8.200,00 zł, 

 wprowadza się zadanie „Budowa oświetlenia ul. 11 Listopada (projekt)” z planem 

7.300,00 zł, 

 wprowadza się zadanie „Budowa oświetlenia w Łęgowie (projekt)” z planem 

3.600,00 zł, 

 zmniejsza się plan na zadaniu „Budowa linii oświetleniowej w Judzikach”  

o 1.500,00 zł w wyniku zmiany do realizacji przedsięwzięcia z FS Judziki, 

 w rozdz. 90019 – Wpływy i wydatki związane z gromadzeniem środków z opłat  

i kar za korzystanie ze środowiska, zwiększa się plan wydatków o 110.000,00 zł  

z przeznaczeniem na dofinansowanie zadań służących ochronie środowiska zgodnie 

z przyjętym programem, 

 w rozdz. 90095 – Pozostała działalność: 

 na zadaniu „Zagospodarowanie terenu przy Al. Zwycięstwa” zwiększa się plan  

o 113.530,00 zł, 

 na zadaniu „Doposażenie placu zabaw FS Giże” zmniejsza się plan o 3.000,00 zł, 

 zwiększa się plan wydatków bieżących (§ 4210) o 3.000,00 z przeznaczeniem na 

zakup małej architektury z FS Giże, 

 zwiększa się plan wydatków bieżących (§ 4270) o 10.000,00 zł z przeznaczeniem 

na remont długiego mostku (olejowanie). 

 W dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, dokonuje się zmian: 

 zwiększa się plan wydatków bieżących o 1.500 zł w wyniku zmiany w kosztach 

przedsięwzięcia z Funduszu Sołeckiego w Judzikach polegającego na rozbudowie 

monitoringu, 

 wprowadza się z dofinansowaniem Samorządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w ramach konkursu „Aktywna Wieś Warmii, Mazur i Powiśla” 

zadania inwestycyjne pn.: 

 „Poprawa estetyki przestrzennej wsi poprzez oświetlenie i zagospodarowanie 

terenu przy placu zabaw i siłowni plenerowej w Lenartach” – w wysokości 

18.020,00 zł, 

 „Wiejskie Podwórko – zagospodarowanie Centrum wsi Gąski na cele rekreacyjno-

integracyjne” – w wysokości 13.504,00 zł. 

 

Po stronie przychodów wprowadza się plan wolnych środków jako nadwyżki środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczeń wyemitowanych 

papierów wartościowych i kredytów z lat ubiegłych w wysokości 1.122.703 zł. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 4 głosach za i 1 głosie przeciw pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że na najbliższej sesji zostaną wprowadzone dwa dodatkowe projekty uchwał.  

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

wyjaśniła, że będą to projekty w sprawach: 
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 przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji szczególnie uzdolnionych uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Olecko, 

 przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendium Burmistrza Olecka w ramach 

Lokalnego programu wspierania edukacji szczególnie uzdolnionych uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Olecko. 

Projekty zostały przygotowane w związku z zawiadomieniem Warmińsko-Mazurskiego 

Urzędu Wojewódzkiego z dnia 20 czerwca 2017 r. o wszczęciu postępowania nadzorczego  

w celu stwierdzenia nieważności uchwały Nr ORN.0007.38.2017 Rady Miejskiej w Olecku  

z dnia 26 maja 2017 r. w sprawie Lokalnego programu wspierania edukacji szczególnie 

uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Olecko. W przedmiotowym 

zawiadomieniu organ nadzoru wskazał, że program lokalny powinien być poparty 

regulaminem. Jednocześnie wskazał możliwość podjęcia przez Radę Miejską w Olecku 

odpowiednich czynności, zmierzających do dostosowania kwestionowanej uchwały  

do zgodności z prawem, we własnym zakresie. Projekt uchwały w sprawie Lokalnego 

programu wspierania edukacji szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie 

Gminy Olecko określa ogólne założenia programu. W związku ze zgłoszonymi dwiema 

uwagami do zapisów regulaminu w zakresie stypendiów w dziedzinie nauki wprowadzono 

poprawki w § 5 ust. 1 pkt 2 i 3. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinie Komisji: 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Lokalnego programu wspierania edukacji szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych 

na terenie Gminy Olecko.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Regulaminu przyznawania stypendium Burmistrza Olecka w ramach Lokalnego programu 

wspierania edukacji szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Olecko. 
 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

poinformował, że wszystkie sprawy, które wpływają do biura Rady Miejskiej są na bieżąco 

przesyłane Radnym drogą mailową. Powiedział, że wpłynęły następujące pisma: 

 informacja Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej o kontroli jakości świadczonych usług 

opiekuńczych, 

 pisma radnego Macieja Juchniewicza dotyczące zmiany terminu sesji, 

 pismo spółki Barter zawierające propozycje rozwiązań energetycznych opartych  

o skroplony gaz ziemny, 

 zawiadomienie Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie  

o wszczęciu postępowania nadzorczego w celu stwierdzenia nieważności uchwały  

Nr ORN.0007.38.2017 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 26 maja 2017 r. w sprawie 

Lokalnego programu wspierania edukacji szczególnie uzdolnionych uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Olecko. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 3 – Wolne wnioski. 

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zgłosiła następujące wnioski: 

 poinformowała, że do tej pory na miejskiej stronie internetowej w zakładce Turystyka 

można było sprawdzić prognozę pogody. Informacja była bardzo rzetelna i powinna 

być znowu dostępna, 

 powiedziała, że w ubiegłym roku przy stawku na ul. Orzeszkowej były posadzone 

krzewy. W związku z tym, że uległy one zniszczeniu wskutek m.in. majowego mrozu 

prosiła o posadzenie nowych krzewów, 

 poinformowała, że radni z różnych klubów zgłaszali wcześniej wnioski w sprawie 

wykonania dodatkowego przejścia dla pieszych na ul. Gołdapskiej i dotychczas 

otrzymywali odpowiedzi negatywne. Obecnie przejście zostało wykonane. Zapytała, 

czym to jest spowodowane, czy zmieniły się przepisy prawa, 

 zapytała, jak wygląda sprawa budowy ronda przy ul. Wojska Polskiego. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

 odnośnie trzeciego wniosku odpowiedział, że dotychczas była to droga o randze 

krajowej. W tej chwili jest drogą powiatową, a co za tym idzie, obowiązują inne 

przepisy dotyczące przejść dla pieszych, są mniej obostrzone, 

 jeśli chodzi o rondo przy ul. Wojska Polskiego - jest to droga wojewódzka. Jeżeli 

samorząd województwa zdecyduje się na przeprowadzenie takiej inwestycji, może on 

wystąpić do gminy i powiatu o partycypację w kosztach. Takie rozwiązanie 

wskazywał, bo jest to naprawdę duży problem. 

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

prosił, aby przed sezonem uzupełnić na terenie miasta kosze na śmieci. Doliczył się 

przynajmniej pięciu brakujących koszy w parku w centrum miasta. 

 

Członek komisji – Marian Prusko 

w imieniu mieszkańców prosił o rozwiązanie problemu starych samochodów 

wykorzystywanych na cele reklamowe. Samochody są ustawiane na parkingach w mieście, 

ograniczają widoczność dla kierowców i stwarzają niebezpieczeństwo. 

 

Wiceprzewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

zgłosił wniosek, aby w związku ze zmianą właściciela drogi - Placu Wolności, którym jest 

obecnie gmina, wyznaczyć w okolicy baru „Koala” miejsce parkingowe dla samochodów 

kurierskich, których kierowcy są zmuszeni parkować w niedozwolonych miejscach. 

Kierownik Hatalski mówił, że wzorem innych miast, w miejscu wyłączonym z ruchu, będzie 

wytyczone miejsce czasowego parkowania na potrzeby tych samochodów. Teraz się z tego 

wycofał. Nie rozumie dlaczego i wnioskuje, aby pilotażowo w tej okolicy jedno takie miejsce 

parkingowe wyznaczyć, np. pomalować je na zielono i ustawić znak z informacją, że do 

godziny 16.00 jest to miejsce parkingowe tylko dla samochodów kurierskich z możliwością 

parkowania przez inne pojazdy do 5 minut. Prosił, by sprawdzić, jak to zadziała, bo problem 

występuje na terenie całego miasta. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

     Protokołowała                                                                           Przewodniczący Komisji 

 

Karolina Kuskowska                                                                              Leszek Olszewski 


